
Protokół  Nr XX/04
z XX sesji Rady Miejskiej w Koronowie

odbytej w dniu 21 kwietnia 2004 roku w sali sesyjnej w Urzędzie
Miejskim w Koronowie ul. Farna 24

W sesji na 21 radnych udział wzięło 20 radnych, czyli quorum wymagane
w § 36 Statutu Gminy Koronowo.
Nieobecny Radny Dariusz Karwat, który usprawiedliwił swoją nieobecność
na sesji.

Sesję  otworzył  i  przewodniczył  jej  obradom  Radny  Grzegorz  Myk
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie.

Protokolant sesji Adela Rojek.

W sesji udział wzięli również:

1. Zygmunt Michalak Burmistrz Koronowa
2. Andrzej Kołodziejczyk Z-ca Burmistrza Koronowa
3. Sławomir Marszelski Z-ca Burmistrza Koronowa
4. Aleksandra Szyszka Skarbnik Gminy
5. Teresa Polus Sekretarz Gminy
6. Maria Musiał Kierownik Wydziału IPR UM
7. Janina Zakrzewska Kierownik Wydziału Oświaty UM 
8. Ryszard Chrzanowski Dyrektor ZGKiM w Koronowie
9. Kazimierz Kolander Radca Prawny UM

Porządek obrad XX sesji:

1. Otwarcie obrad XX sesji. 
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przyjęcie porządku obrad XX sesji.
4. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  interpelacjach  i

udzielonych odpowiedziach.
7. Składanie interpelacji.
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.
9. Przyjęcie sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2003 rok:

a) wprowadzenie,
b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie

wykonania budżetu Gminy za 2003 rok,



c) wniosek  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  absolutorium  dla
Burmistrza Koronowa,

d) uchwała  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Bydgoszczy  w
sprawie  wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza
Koronowa sprawozdaniu za 2003 rok z wykonania budżetu oraz
innych planów finansowych,

e) uchwała  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Bydgoszczy
dotycząca zaopiniowania wniosku Komisji  Rewizyjnej  w sprawie
udzielenia absolutorium dla Burmistrza Koronowa,

f) dyskusja.
10.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  dla

Burmistrza Koronowa.
11.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XVIII/200/04

Rady Miejskiej  w Koronowie  w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  na
2004 rok.

12.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji w latach
2004 - 2006 projektu pn. „Hala Sportowo - Widowiskowa w Koronowie”.

13.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  wieloletnim  planie
inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007.

14.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwał  Rady
Miejskiej  w  Koronowie  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  zmian
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

15.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  środków
finansowych na remonty w szkołach.

16.Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.
17.Zakończenie obrad XX sesji.

Ad. 1. Otwarcie obrad XX sesji.

Obrady  XX  sesji  Rady Miejskiej  w Koronowie  otworzył  Przewodniczący
Rady Grzegorz Myk, który powitał wszystkich Radnych, przybyłych gości,
Burmistrza Koronowa, Zastępców Burmistrza Koronowa, Skarbnika Gminy
i Sekretarza Gminy.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.

Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  Rady  stwierdził  quorum,
a tym samym prawomocność obrad XX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.
W sesji uczestniczyło 20 radnych.
 
Listę obecności Radnych dołączono do protokołu z sesji.
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Ad.  3. Przyjęcie porządku obrad XX sesji.

Porządek  obrad  XX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  przedstawił
Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  i  zapytał,  kto  wnosi  uwagi  do
zaproponowanego porządku obrad.

Radny Kazimierz Szewczyk wniósł o zdjęcie z punktu 9 podpunktów: „c”,
„e”,  „f”  i  przeniesienie  ich  do  punktu  10.  Następnie  wniósł  poprawkę o
pozostawienie podpunktu „f” w punkcie 9.
Wniosek Radnego Kazimierza Szewczyka przeszedł 18 głosami „za”, przy
1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym”.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie po zmianie cały porządek
obrad XX sesji, który Radni przyjęli jednogłośnie 20 głosami „za”.

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady.

Protokół z XIX sesji był udostępniony Radnym do osobistego zapoznania
się na stanowisku d/s Rady Miejskiej.  
W  głosowaniu  Radni  18 głosami  „za”,  przy  2  głosach  „wstrzymujących”
przyjęli bez uwag i zmian protokół z XIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Ad.  5.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w  okresie
międzysesyjnym.

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Koronowa  w  okresie
międzysesyjnym przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak.

Radni  sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Koronowa  przyjęli  do
wiadomości.

Sprawozdanie dołączono do protokołu z sesji.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach
i udzielonych odpowiedziach.

Przewodniczący Rady  Grzegorz Myk przedłożył informację o interpelacji
złożonej przez Radnego Alfonsa Malinowskiego.

Radni informację przyjęli do wiadomości.

Informację dołączono do protokołu z sesji.
Radny  Czesław  Januszewski  zgłosił  interpelację  dotyczącą  gruntownej
naprawy nawierzchni drogi krajowej nr 25 na odcinku 15 km Koronowo –
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Mąkowarsko. W uzasadnieniu przedstawił aktualny stan drogi: występujące
dziury,  koleiny,  zagłębienia  nawierzchni,  stojącą  po  opadach  deszczu
wodę.  Zdaniem Radnego  wszystkie  te  mankamenty  powodują,  że  stan
techniczny  drogi  nie  jest   w  najlepszym  stanie,  co  przy  istniejącym
szczególnie w okresie letnim intensywnym ruchu drogowym może stać się
na tej drodze przyczyną kolizji i wypadków drogowych.

Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Radny Kazimierz Szewczyk ponowił wniosek złożony pół roku temu, aby
ustawić znak ograniczający prędkość na odcinku drogi Tryszczyn – Wtelno
od Poczty do Ośrodka Zdrowia.
 
Radny Tomasz Poraziński wniósł o powołanie stałej Komisji kontrolującej
posesje pod względem utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy.

Radna  Danuta  Czarnotta  złożyła  wniosek  o  ustawienie  barier
uniemożliwiających  przejazd  pojazdów  przez  parking  pomiędzy
Przychodnią Rejonową a Domem Pomocy Społecznej. Nadmieniła, że za
Przychodnią nie ma drogi publicznej. Mimo kilkakrotnej niwelacji parkingu
przez ZGKiM teren został rozjechany przez samochody ciężarowe, które
dostarczają towar do sklepów.

Radny Michał Gmys wnioskował:

1. Ponownie o naprawę nawierzchni ulicy Przemysłowej w Koronowie.
2. O  wystosowanie  pisma  do  właściciela  posesji  nr  10  w  Gogolinie  o

wybudowanie szamba.

Radny  Michał  Gmys  zwrócił  się  z  zapytaniem ile  wniosków  zostało
złożonych w sprawach funduszy Europejskich? na jakie zadania?  jakie
kwoty?  jakie są efekty?

Radny Piotr Jagielski  zapytał,  w jaki sposób znowelizowana ustawa o
Vacie wpłynie na realizację inwestycji, które oszacowane są ze stawka Vat
7%? Dotyczy to zarówno inwestycji  zawartych w tegorocznym budżecie,
jak i wieloletnim planie inwestycyjnym.
Jak  realizowane  będą  inwestycje,  na  które  zostały  zawarte  umowy  ze
stawką niższą niż 22%?, a płatności nastąpią po 1 maju?

Radny Maciej Makowski  wnioskował by:
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1)  przy  okazji  przeprowadzanych  kontroli  posesji  zespoły  kontrolujące
sprawdzały, czy właściciele psów płacą podatek za posiadania psa,

2)  wpłynąć  na  Prezesa  Koronowskiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej,  aby
zadbał o czystość i porządek terenu należącego do Spółdzielni.

 
Radny  Jan  Najdowski  zwrócił  się z  zapytaniem,  czy  znana  jest  P.
Burmistrzowi sytuacja w Hucie Szkła w Mąkowarsku? oraz jak daleko jest
zaawansowana  sprawa  uregulowania  gruntów  oczyszczalni  ścieków  w
Koronowie?

Radny Jan Najdowski wnioskował o:

1. Ustawienie  znaku  zakazu  z  napisem  10t  na  ul.  Dworcowej  w
Makowarsku  przed  wjazdem  na  drogę  powiatową  –  asfaltową,
ponieważ  stan  asfaltu  –  nawierzchni  z  dnia  na  dzień  ulega
zniszczeniu przez samochody wywożące drewno z lasu.  Znak taki
stoi przy tej drodze jadąc od strony Koronowa.

2. Użyczenie  równiarki  z  walcem  na  teren  sołectwa  Mąkowarsko  i
Lucim  w  celu  wyprofilowania  dróg  gminnych,  które  służą
mieszkańcom”.

Radny Stanisław Gliszczyński złożył zapytania: 

1. ”Kogo  zaliczamy  do  odbiorców  przemysłowych,  jeżeli  chodzi  o
zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków? Proszę o odpowiedź
na  piśmie,  ze  szczegółowym  uzasadnieniem  na  podstawie  jakich
kryteriów i jakich przepisów prawa dokonano takiej klasyfikacji”.

2. ”Na jakim etapie jest sprawa parkingu przy ul. Bydgoskiej?”.

3. „Kto jest właścicielem ulicy Różanej?”.

Ad. 9. Przyjęcie sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2003
rok:

a) wprowadzenie,

Wprowadzenia  dokonała  Skarbnik  Gminy  Aleksandra  Szyszka,  która
przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2003 rok.

Radni sprawozdanie przyjęli do wiadomości bez uwag.
Sprawozdanie dołączono do protokołu z sesji.
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Burmistrz  Koronowa  Zygmunt  Michalak  przedstawił  informację  o
inwestycjach zrealizowanych z budżetu Gminy w roku 2003. 
Radni informację przyjęli do wiadomości.
Wykaz inwestycji  zrealizowanych w 2003 roku zawarty jest w załączniku
Numer  6  sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2003 rok.

b) opinia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  w
sprawie wykonania budżetu Gminy za 2003 rok,

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Koronowie  Radny
Alfons Malinowski przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Koronowie w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2003 rok.

Radni przedstawioną opinię Komisji Rewizyjnej przyjęli do wiadomości.
Opinię dołączono do protokołu z sesji.

c) uchwała  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Bydgoszczy  w
sprawie  wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza
Koronowa sprawozdaniu za 2003 rok z wykonania budżetu oraz
innych planów finansowych,

Uchwałę  Nr  4/S/2004  Składu  Orzekającego  Nr  1  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej  w Bydgoszczy z dnia 6 kwietnia 2004 roku  w sprawie:
wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Gminy  Koronowo
sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  gminy  za  2003  rok  odczytał
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Grzegorz Myk.

Radni  powyższą Uchwałę przyjęli do wiadomości bez uwag.
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji.

d) dyskusja.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  otworzył  dyskusję  w  tym  punkcie
porządku obrad.

Radny  Kazimierz  Szewczyk  zapytał  czy  montowane  obecnie  lampy
oświetleniowe są energooszczędne?
Burmistrz Zygmunt Michalak odpowiedział, że tak.
Radny  Kazimierz  Szewczyk  stwierdził,  że  nie  ma  uwag  do  wykonania
budżetu gminy za 2003 rok.

Radny Stanisław Gliszczyński zapytał dlaczego jest tak niskie wykonanie
dochodów z  opłat adiacenckich i rent planistycznych?
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Skarbnik  Gminy  Aleksandra  Szyszka  odpowiedziała,  że  dlatego  iż  do
ściągalności tych opłat przystąpiono pod koniec 2003 roku.

Po  wyczerpaniu  chętnych  do  zabrania  głosu  Przewodniczący  Rady
Grzegorz Myk zamknął dyskusję. 

Ad.  10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Koronowa.

Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin.

Radny  Stanisław  Gliszczyński  stwierdził,  że  projekt  tej  uchwały  nie
powinien zawierać uzasadnienia w takiej formie.

a) wniosek  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  absolutorium  dla
Burmistrza Koronowa

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poprosił  Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady.
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Koronowie  Radny
Alfons Malinowski odczytał  wniosek Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Koronowie z dnia 26 marca 2004 r. w sprawie absolutorium dla Burmistrza
Koronowa.

Radni powyższy wniosek przyjęli do wiadomości.
Wniosek Komisji Rewizyjnej dołącza się do protokołu z sesji.

b) uchwała  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Bydgoszczy
dotycząca  zaopiniowania  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w
sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Koronowa,

Uchwałę  Nr  4/Kr/2004  Składu  Orzekającego  Nr  1  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej  w  Bydgoszczy  z  dnia  6  kwietnia  2004  roku  dotyczącą
zaopiniowania  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  udzielenia
absolutorium  dla  Burmistrza  Gminy  Koronowo  za  2003  rok  odczytał
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Grzegorz Myk.
Radni przedstawioną Uchwałę przyjęli do wiadomości bez uwag.
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji.

Radny  Stanisław  Gliszczyński  zgłosił,  że  nie  można  przyjąć  uchwały  z
takim  uzasadnieniem,  a  dotyczyło  to  ostatniego  akapitu  o  treści  -  „Po
dokonaniu  wyżej  wymienionych  czynności  Rada  Miejska  przystąpiła  do
podjęcia  uchwały  w  sprawie  absolutorium  dla  Burmistrza  Koronowa.
Głosowanie  nad  absolutorium  odbyło  się  jawnie.  Na  ogólną  liczbę  21
radnych, ustawowego składu Rady, w głosowaniu wzięło udział  radnych –
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„za” podjęciem uchwały głosowało radnych. Uchwała w sprawie udzielenia
absolutorium została podjęta”, ponieważ będzie to zawarte w protokole z
sesji. 
Wniósł o przeredagowanie uzasadnienia.

Skarbnik  Gminy  Aleksandra  Szyszka  zaproponowała  wykreślenie
ostatniego akapitu uzasadnienia projektu uchwały o treści: „Po dokonaniu
wyżej  wymienionych  czynności  Rada  Miejska  przystąpiła  do  podjęcia
uchwały  w sprawie  absolutorium  dla  Burmistrza  Koronowa.  Głosowanie
nad  absolutorium  odbyło  się  jawnie.  Na  ogólną  liczbę  21  radnych,
ustawowego  składu  Rady,  w głosowaniu  wzięło  udział   radnych  –  „za”
podjęciem  uchwały  głosowało  radnych.  Uchwała  w  sprawie  udzielenia
absolutorium została podjęta”.

Radni nie wnieśli uwag do w/w propozycji Skarbnika Gminy.
Radny Józef  Helmin odczytał  projekt  uchwały wraz z uzasadnieniem po
dokonaniu poprawki Skarbnika Gminy.
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poddał pod glosowanie w/w projekt
uchwały.
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na XX sesji.

Uchwała  Nr  XX/224/04 w  sprawie  udzielenia  absolutorium
Burmistrzowi Koronowa podjęta została jednogłośnie 20 głosami za.
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  ogłosił  15  minutową  przerwę  w
obradach sesji.
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji.

Ad.  11.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr
XVIII/200/04  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  w  sprawie  uchwalenia
budżetu gminy na 2004 rok.

Projekt uchwały odczytała Radna Maria Kulczyk.
Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał,  kto  wnosi  zapytania  czy
uwagi do projektu uchwały?

Radny Kazimierz Szewczyk zapytał, z czego wynikają zmiany zawarte w
projekcie uchwały budżetowej?
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka poinformowała, że podpisana została
umowa  z  projektantem,  który  będzie  dokonywał  zmian  w dokumentacji
dotyczącej  ścieżki  pieszo-rowerowej.  W  związku  z  tym  podpisano
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porozumienie gmin: Koronowo, Dobrcz i Osielsko ze Starostwem i stąd to
zwiększenie o kwotę 4 tyś. zł.  
Dotacja  dla  Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  „Spartan”  to  wniosek
Komisji Oświaty.
Radny Maciej Makowski oznajmił, że dotąd Gmina nie przyznawała klubom
sportowym środków finansowych rangą uchwały Rady.  Zapytał dlaczego
odrębną  uchwałą  przyznaje  się  środki  finansowe  Klubowi  Sportowemu
„Spartan”?
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka odpowiedziała, że jest to dotacja dla
klubów, którą przyznaje uchwałą Rada.   Klubowi Sportowemu „Spartan”
nie  można  zwiększyć  środków  bez  uchwały  zmieniającej  budżet.  W
pierwszej wersji „Spartan” otrzymał kwotę 1 tyś. zł. Zwiększając środki dla
„Spartana” w wysokości 2 tyś. zł. należało zdjąć tą kwotę z puli sportu, z
wydatków bieżących klubów na dotacje.
Radny Maciej Makowski zapytał, czy jeżeli kolejny klub będzie wnioskował
o  przyznanie  dodatkowych  środków,  to  również  będzie  musiała  być
wywołana uchwała Rady?
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka odpowiedziała, że jeżeli ma to być w
formie dotacji to tak.

Z-ca  Burmistrza  Andrzej  Kołodziejczyk  poinformował,  że  na  Komisji
Oświaty  Rady  w  ubiegłym  roku  ustalono  ile  środków  finansowych
przeznacza  się  na  kluby sportowe.  Reszta  miała  być  przeznaczona  na
utrzymanie obiektów, Olimpiadę. Jeśli w przyszłości będzie się zwiększać
dotację  na  działalność  klubów  to  zabraknie  środków  na  olimpiadę  i
utrzymanie  obiektów.  Zaproponował  nie  zwiększać  w  roku  bieżącym
dotacji dla klubów.

Radny Stanisław Gliszczyński  poinformował,  że  na Komisji  Oświaty  był
wnioskodawcą  przyznania  dodatkowych  środków  dla  Klubu  „Spartan”  z
rezerwy Gminnej Rady Sportu i zapytał czy jest to zwiększenie środków na
sport?
Skarbnik  Gminy Aleksandra  Szyszka  wyjaśniła,  że  jest  to  przeniesienie
środków  finansowych  między  paragrafami  w  dziale  sport  z  paragrafu
działalność bieżąca na dotacje.

Uchwała  Nr  XX/225/04 zmieniająca  Uchwałę  Nr  XVIII/200/04  Rady
Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2004
rok podjęta została 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” i 1
głosie „wstrzymującym”.
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji.
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Ad.  12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do
realizacji  w  latach  2004  -  2006  projektu  pn.  „Hala  Sportowo  -
Widowiskowa w Koronowie”.

Projekt uchwały odczytał Radny Józef Helmin.
Przewodniczący  obradom  zapytał,  kto  wnosi  uwagi,  czy  zapytania  do
projektu uchwały?
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.

Uchwała Nr XX/226/04 w sprawie przyjęcia do realizacji w latach 2004
-  2006 projektu  pn.  „Hala  Sportowo  -  Widowiskowa  w  Koronowie”
podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.

Ad.  13.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w
wieloletnim planie  inwestycyjnym gminy Koronowo  na  lata  2003  –
2007.

Projekt uchwały odczytała Radna Maria Kulczyk.

Przewodniczący obradom zapytał, kto ma pytania do projektu uchwały?

Radny  Kazimierz  Szewczyk  zapytał,  dlaczego  energetyka  jest
zainteresowana mniejszym dostarczaniem energii elektrycznej?
Burmistrz  Koronowa Zygmunt  Michalak  odpowiedział,  że  to  Gmina  jest
zainteresowana instalowaniem lamp energooszczędnych i zmniejszaniem
wydatków na oświetlenie. Zakładanie takich lamp odbywać się będzie nie
tylko  w  Gminie  Koronowo,  również  inne  gminy  montują  u  siebie  takie
oświetlenie.  Inwestycja w naszej  Gminie ma być zakończona z końcem
miesiąca września br.    Energetyka jest  zainteresowana wykonywaniem
takich inwestycji ponieważ posiada fachowców, którzy się na tym znają,  to
wykonują i na tym zarabiają.

Radny Michał Gmys poinformował, że na Komisjach mówiono o kwocie 1
miliona z rozłożeniem na okres 5 lat, czyli po 200 tyś zł. rocznie. Teraz jest
to kwota 1,8  mln zł. Z czego wynika ta różnica?
Z-ca  Burmistrza  Andrzej  Kołodziejczyk  odpowiedział,  że  w  wieloletnim
planie inwestycyjnym wykazano koszt całego zadania, jest to kwota ok. 2
mln zł.  Kwota 1 mln zł.  będzie pomniejszona w wyniku pomniejszonych
licznych opłat za energię elektryczną. I tu jest ta oszczędność.

Radny  Michał  Gmys  stwierdził,  że  nie  wierzy,  iż  energia  elektryczna
potanieje.
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Uchwała  Nr  XX/227/04 w  sprawie  zmian  w  wieloletnim  planie
inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007 podjęta została
jednogłośnie 20 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji.

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał
Rady Miejskiej w Koronowie o przystąpieniu do sporządzenia zmian
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Projekt uchwały odczytał Radny Józef Helmin.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał,   kto  wnosi  uwagi,  czy
zapytania do projektu uchwały?

Radny Stanisław Gliszczyński zapytał czy znane są koszty poniesione na
realizację tych uchwał?

Burmistrz Zygmunt Michalak odpowiedział, że trudno dzisiaj powiedzieć ile
wydano środków, nie sądzi jednak, by były to wysokie wydatki, ponieważ
wykonanie tych uchwał nie było zaawansowane.

Uchwała Nr XX/228/04 w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w
Koronowie  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  zmian  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  podjęta  została
jednogłośnie 20 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji.

Ad.  15.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia
środków finansowych na remonty w szkołach.

Projekt uchwały odczytała Radna Maria Kulczyk.

Przewodniczący  Rady  zadał  pytanie,  kto  wnosi  uwagi  do  projektu
uchwały?
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu.

Uchwała  Nr  XX/229/04 w  sprawie  przeznaczenia  środków
finansowych na remonty w szkołach podjęta została jednogłośnie 20
głosami „za”.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.

Ad. 16. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poinformował,  że o zabranie głosu
poprosiła Radna Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego P. Regina
Ostrowska, która chce przedstawić ważną informację. 
Radni  w głosowaniu jednogłośnie 20 głosami „za” przychylili się do prośby
w/w.
P.  Regina  Ostrowska  poinformowała  o  prowadzonych  konsultacjach  w
sprawie  reformy  KRUS  i  opodatkowania  rolników,  opinii  dot.  reformy  i
kształtu  KRUS  Komisji  Rolnictwa  Sejmiku  Województwa  Kujawsko-
Pomorskiego,  zaproponowała  spotkanie  z  Komisją  Finansów,  Budżetu
Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  i
wystosowanie stanowiska Gminy w sprawie planowanej reformy KRUS i
opodatkowania rolników.

Burmistrz  Koronowa  Zygmunt  Michalak  udzielił  odpowiedzi  na  część
wniosków i zapytań Radnych: 

1. Urząd  ponownie  wystąpi  do  Wojewódzkiej  Komisji  Drogowej  z
wnioskiem  o  rozważenie  możliwości  wprowadzenia  ograniczenia
prędkości  do  40  km/godz.  na  drodze  z  Tryszczyna  do  Wtelna  na
odcinku od Poczty do Ośrodka Zdrowia.

2. Postawienie  barier  uniemożliwiających  wjazd  samochodów
dostawczych  pomiędzy  Przychodnią  Rejonową  a  Domem  Pomocy
Społecznej w Koronowie potwierdził, że jest to sprawa do załatwienia.

3. W  pierwszym  tygodniu  miesiąca  maja  odbędzie  się  w  Urzędzie
Miejskim  w  Koronowie  spotkanie  Burmistrza  z  przedstawicielami
Agencji  Nieruchomości  Rolnej,  na  którym  przedstawi  sprawę
wybudowania szamba dla mieszkańców posesji nr 10 w Gogolinie. Po
spotkaniu  Pan  Radny  Gmys  uzyska  szczegółową  odpowiedź  na
wniosek.

4. Znane  są  P.  Burmistrzowi  trudności  z  jakimi  boryka  się  huta  w
Makowarsku,  które  prawdopodobnie  spowodowane  są  wybuchem
kotła.  Szczegółowych informacji  na temat aktualnej  działalności  huty
nie posiada. Burmistrz odbędzie spotkanie z Prezesem i poinformuje
na piśmie Radnego Najdowskiego o aktualnej sytuacji w jakiej znajduje
się huta.

5. Sprawa regulowania gruntów pod oczyszczalnią ścieków w Koronowie
trwa. Generalna Dyrekcja Lasów Państwowych na propozycję wymiany
gruntów  odpowiedziała  negatywnie.  Dokumentacja  na  wymianę
gruntów  jest  gotowa.  Opracowanie  trwało  ok.  1,5  roku.  W
międzyczasie zmieniły się przepisy, które utrudniają wymianę. Sprawa
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wymiany gruntów jest w toku. Gmina Koronowo jest w dalszym ciągu
zainteresowana uporządkowaniem gruntów leśnych, nie tylko tych,  ale
innych również.

Z-ca  Burmistrza  Sławomir  Marszelski  udzielił  odpowiedzi  na  część
wniosków i zapytań Radnych:

1. Od miesiąca kwietnia br.   trwa akcja kontrolna dwóch komisji  d/s
utrzymania  czystości  i  porządku  w  składach  3  osobowych.  W
ubiegłym tygodniu Komisje przeprowadziły 80 kontroli. Nie założono
końcowego  terminu  działania  tych  komisji.  Założono,  że  kontrole
kontynuowane będą również w miesiącach: maj i czerwiec br. Dnia
19  maja  br.  planowane  jest  posiedzenie  Komisji  Przestrzegania
Prawa,  Ochrony  Środowiska,  Gospodarki  Komunalnej  i
Mieszkaniowej Rady, na którym dokonane zostanie podsumowanie
tematu  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy.  Przedstawiona
zostanie także analityczna informacja z dotychczasowej działalności
komisji d/s utrzymania i czystości. Bardzo trudno ustalić jest grafik
działania komisji  d/s porządku i  czystości  na okres półroczny czy
roczny.  Zdarza  się,  że  Urząd  otrzymał  sygnał,  że  dzieje  się  źle
wówczas  błyskawicznie  trzeba  reagować.  Ustalając  działania
Komisji na początku brano pod uwagę to, że należy przeprowadzić
kontrolę tych miejsc, gdzie były nieprawidłowości.

2. W skład  Komisji  ds.  czystości  i  porządku  wchodzi:  policjant,  strażak,
przedstawiciel  ZGKiM  lub  Urzędu  Miejskiego.  Komisja  ta  działa  dla
kontroli czystości i porządku na terenie Gminy oraz kontroli czystości i
porządku nieruchomości. Jeżeli komisja w czasie kontroli stwierdza inne
naruszenia  prawa  np.  weterynaryjnego,  wówczas   wszczyna
postępowanie  wobec  zaistniałych  nieprawidłowości  powiadamiając  o
tym  stosowne  służby.  Wniosek  P.  Radnego  Makowskiego,  aby  przy
okazji  przeprowadzanych  kontroli  posesji  zespoły  kontrolujące
sprawdzały,  czy  właściciele  psów  płacą  podatek  za  posiadania  psa
zostanie rozpatrzony.

3. Burmistrz  Koronowa  wystąpi  do  Prezesa  Koronowskiej  Spółdzielni
Mieszkaniowej o podjęcie stosownych kroków w celu poprawy porządku
i czystości na terenach Spółdzielni.

Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk udzielił następujących odpowiedzi
na zapytania i wnioski Radnych.

1. Na  dzień  dzisiejszy  można  jedynie  uzupełnić  dziury  na  ul.
Przemysłowej.  Jak  pozwoli  na  to  pogoda  ZGKiM  to  wykona.
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Gruntowna  naprawa  tej  ulicy  będzie  możliwa  po  uzyskaniu  przez
Gminę środków strukturalnych.

2. Stanowisko d/s programów pomocowych powstało na początku 2003
roku.  Dotychczas  udało  się  przygotować  14  wniosków.  Z  tego  6
rozpatrzono  pozytywnie,  5  negatywnie,  3  wnioski  są  na  etapie
weryfikacji.
Udało  się  Gminie  wystąpić  i  brać  udział  w  Programie  Aktywizacji
Obszarów Wiejskich   w sprawie przeszkolenia  grupy pracowników
Urzędu Miejskiego i grupy radnychw cyklu bezpłatnych warsztatów i
szkoleń  poświęconych  budowaniu  potencjału  instytucjonalnego
administracji  lokalnej i regionalnej.  W toku warsztatów opracowano
program  „System  informacji  o  małej  infrastruktury  turystycznej  na
terenie  Ziemi  Koronowskiej”  zaprezentowany  na  konferencji
wojewódzkiej  w  Filharmonii  Pomorskiej  w  Bydgoszczy.  Gmina
zdobyła  również  certyfikat  MSWiA  w  zakresie  nowoczesnego
zarządzania w administracji publicznej.
Gminie  udało  się  także  pozyskać  środki  w  kwocie  8  tyś.  zł.  na
zorganizowanie w roku ubiegłym pikniku europejskiego pn. „Miasto i
Gmina Koronowo w Unii Europejskiej”.
Również  udało  się  pozyskać  kwotę  42.500  zł.  z  Ministerstwa
Gospodarki,  Pracy  i  Polityki  Społecznej  na  utworzenie  Gminnego
Centrum Informacji w Koronowie.
Jest  również  złożony  wniosek  do  Agencji  Restrukturyzacji  i
Modernizacji  Rolnictwa  w  Toruniu  na  dofinansowanie  w  ramach
Programu Sapard inwestycji budowy II etapu kanalizacji sanitarnej w
Mąkowarsku.  Wnioskowana  dotacja  to  kwota  1  mln  460  tyś.  zl.
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Gmina oczekuje na promesę
niezbędną do rozpoczęcia realizacji zadania.
Gmina  złożyła  wniosek  do  ARiMR  w  Toruniu  na  dofinansowanie
projektu wyposażenia Szlaku Zbiornika Koronowskiego w pojemniki
do  segregacji  śmieci.  Wnioskowana  kwota  to  18  tyś.  zł.  Wniosek
został  rozpatrzony  pozytywnie.  Gmina  oczekuje  na  ostateczną
decyzję w sprawie przyznania dofinansowania.
W sprawie największej naszej inwestycji na terenie miasta Koronowa
jaką  jest  budowa  hali  widowisko  –  sportowej  zarejestrowano  w
Internetowym Systemie Ewidencji Kart Projektów przy Ministerstwie
Gospodarki,  Pracy  i  Polityki  Społecznej  projekt  budowy  hali.
Równolegle wstępny wniosek złożono w Urzędzie Marszałkowskim w
Toruniu. Wstępna ocena wniosku jest pozytywna. Gmina oczekuje na
oficjalne  ogłoszenie  naboru  wniosków do Europejskiego  Funduszu
Rozwoju Regionalnego w ramach Priorytetu 3 – Działanie 3.5. 
Gmina  zakwalifikowała  się  do  projektu  pn.  „Wdrażanie  Funduszy
Strukturalnych  w  Województwie  Kujawsko-Pomorskim
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realizowanego  przez  Stowarzyszenie  Rozwoju  Regionalnego
PARTNER”  w  ramach,  którego  skierowała  jednego  absolwenta  –
stażystę na bezpłatny 3 miesięczny kurs szkoleniowy dla przyszłych
pracowników administracji publicznej.  
Dokładną odpowiedź na to zapytanie Radny Michał Gmys otrzyma na
piśmie.

Burmistrz  Koronowa Zygmunt  Michalak poinformował,  że w najbliższych
dniach planuje wzmocnić stanowisko d/s programów pomocowych o jedną
osobę.

Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk  odpowiadał na wnioski  i zapytania
Radnych:

1. Na dzień dzisiejszy nikt nie wie,  co będzie z Vatem. Nie ma żadnych
w  tej  sprawie  aktów  wykonawczych.  Informacje  docierające  są
bardzo rozbieżne.  Samo wprowadzenie  po dniu 1 maja br.  stawki
Vat  22  % nie  musi  spowodować wzrostu  rozstrzygnięć  przetargu,
chociaż może w pewien sposób  wpłynąć na wzrost.

2. W  sprawie  utwardzenia  zjazdu  do  Motyla  wówczas  poinformował
mieszkańców,  że  Gmina  będzie  się  starać,  aby  Zarząd  Dróg
Wojewódzkich w ramach realizacji inwestycji  - remontu nawierzchni
wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 237 poprawił zjazd do Motyla. Gmina
Koronowo rozmowy w tym zakresie z Zarządem Dróg Wojewódzkich
będzie prowadzić.

3. Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Koronowie
zgodnie  z   planem,  który  opracowuje  co  roku  pojawi  się  w
Mąkowarsku w celu wyrównania dróg. Dzisiaj równiarka pracuje na
drodze Lucim – Kadzionka.

 
4. Ustawienie  znaku  ograniczenia  tonażu  pojazdów  na  drodze

powiatowej w Mąkowarsku przyjmujemy do realizacji.

Burmistrz  Zygmunt  Michalak  poinformował,  że  Radny  Stanisław
Gliszczyński  odpowiedź  na  zapytania  zgodnie  z  życzeniem otrzyma na
piśmie. Dodał, że ulica Różana stanowi własność Gminy.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk zapytał, czy wszyscy Radni otrzymali
odpowiedzi na wnioski i zapytania.
Radni nie zgłosili uwag.
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Ad. 17. Zakończenie obrad XX sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady
Grzegorz Myk zakończył obrady XX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

 Sesja trwała od godziny 10.oo do godziny 14.4o.
  Koronowo, dnia 18 maja 2004 r.
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